
                                       Protokół Nr XIX /2016 

 Sesji  Rady  Gminy  w  Oksie  odbytej  w   dniu  27 kwietnia  2016 roku. 

 

     Otwarcia Sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy w Oksie Pan Zbigniew 

Bełtowski witając zgromadzonych  uczestników Sesji, poinformował iż minutą 

ciszy  zostanie uczczona pamięć teściowej Pana Wójta oraz żołnierzy wyklętych 

jak również poinformował aby wykreślić z porządku obrad pkt. 6 ponieważ Pan 

Dyrektor Biura Pracy zachorował i nie weźmie udziału w obradach Sesji.   

Porządek obrad został poddany pod głosowanie. Wszyscy jednogłośnie byli za 

jego przyjęciem. Na stan 15 radnych udział w sesji wzięli wszyscy radni  

zgodnie z załączoną listą obecności. Na sekretarza został powołany radny pan 

Adamczyk Ryszard który nie  wyraził zgody więc została powołana radna Pani 

Mieczysława  Bielas zam. Lipno która wyraziła zgodę. 

Porządek obrad : 

   

 

   1.Otwarcie Sesji, powitanie uczestników, stwierdzenie quorum. 

   2. Przyjęcie protokołu z Sesji poprzedniej. 

   3. Interpelacje radnych. 

   4. Informacja Wójta Gminy o podjętych zadaniach między Sesjami . 

   5. Informacja o wpływach z podatków i opłat lokalnych oraz umorzeniach i zwolnieniach       

       podatkowych za 2015 rok 

   6. Informacja o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminie w  

       zakresie opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz regulaminu utrzymania 

       czystości i porządku. 

   7. Informacja o komunalizacji mienia gminnego/ drogi / 

   8. Podjęcie uchwał w sprawie : 

- wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej  powołania Rady Społecznej  

Zakładu  Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie 

- powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia konkursu na 

stanowisko Dyrektora  Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie  

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2016 – 2019 

- zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

- szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

oraz  zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania 

- ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów,   

psychologów, logopedów oraz określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym obowiązkowym 

wymiarze godzin. 

  9.Zapytania i wolne wnioski. 

  10.Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych. 

  11..Zamknięcie obrad. 



 

 

 Ad. 3. 

 W interpelacjach radnych głos zabrali: 

 - radny z Oksy Adamczyk Ryszard  - minął rok od złożenia wniosku                   

o przebudowę skrzyżowania w Oksie  przy ulicy Włoszczowskiej, jest bardzo 

duże niebezpieczeństwo , aby Wójt poinformował Radę o dalszej realizacji tego 

wniosku. 

- radny z Zakrzowa  Wojciech Dąbrowski – czy jest możliwość odbioru 

elektrośmieci, ponieważ  są wywożone na dzikie wysypiska. 

Ad. 4. 

Informację o podjętych zadaniach między Sesjami przedstawił Wójt Gminy. 

Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

  

Ad. 5. 

 Informację o wpływach z podatków i opłat lokalnych oraz umorzeniach              

i zwolnieniach podatkowych za 2015 rok przedstawiła skarbnik gminy Pani 

Anna Małek. Informacja stanowi załącznik do protokołu. 

Ad. 6. 

  Informację o stanie realizacji ustawy o utrzymaniu  czystości i porządku          

w gminie w zakresie  opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

regulaminu utrzymania czystości i porządku przedstawiła Pani Anna Świercz – 

insp. ds. ochrony  środowiska . Informacja stanowi załącznik do protokołu.   

Ad. 7 

Informację o komunalizacji mienia gminnego/drogi/ przedstawiła Sekretarz 

Gminy Pani Jolanta  Wróbel – informacja stanowi załącznik do protokołu. 

    

Ad. 8. 

 Podjęcie uchwał w sprawie : 

- wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej powołania Rady Społecznej 

Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 



- powołania Komisji Konkursowej dla przeprowadzenia konkursu na stanowisko 

Dyrektora Zakładu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Oksie 

Do komisji konkursowej zgłoszono następujące osoby: 

-.Wojciech Dąbrowski 

- Dariusz Łaskawski 

- Jacek Malinowski 

Wszyscy byli za zamknięciem listy. Przewodniczącym Komisji został wybrany 

Pan Dariusz Łaskawski – który wyraził zgodę. 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Oksa na lata 2016-2019 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- zmian w budżecie gminy na 2016 rok 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 

oraz zasad częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również tryb 

ich pobierania 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni 

- ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć pedagogów, 

psychologów, logopedów oraz określenia zasad rozliczania tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli realizujących w ramach 

stosunku pracy obowiązki określone dla stanowisk o różnym obowiązkowym 

wymiarze  godzin 

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem do radnych czy może przedstawić 

uchwałę w wersji  skróconej , za przedstawieniem   uchwały w wersji skróconej 

głosowało 14 radnych natomiast jeden radny wstrzymał się /Adamczyk/ 

za podjęciem tej uchwały głosowali wszyscy radni . 

Przewodniczący Rady poinformował sołtysów iż na temat prowizji dla sołtysów 

była dyskusja oraz konsultowano się  z innymi gminami oraz stwierdzono, iż w 

naszej gminie prowizja dla małych miejscowości wynosi 11% natomiast dla 

większych 10%. Sołtysi z małych miejscowości mają miej pracy np. podczas 

roznoszenia nakazów podatkowych oraz dużo nakazów jest wysyłanych pocztą. 

Zwrócił się z pytaniem czy chce zabrać głos przedstawiciel sołtysów na temat 

prowizji lecz nikt  z sołtysów nie zabrał głosu.  



Ad. 9 

W zapytaniach i wolnych wnioskach głos zabrali: 

- sołtys z Lipna Katarzyna Bartoszek – w sprawie poboczy obok Pana 

Bodziechowskiego 

- sołtys z Tyńca Halina Laprus -  chodzi o źródełko, popękane odnogi od 

słupów, dostarczyć kamienia na drogi 

- radny z Oksy Adamczyk Ryszard – sugeruje aby Sesje odbywały się               

w remizie, jest to miejsce dostępne i komfortowo wyposażone więc prosi aby 

jego sugestia   wziąć pod uwagę 

- sołtys z Tyńca Pani Kot Maria – podziękowała pielęgniarce Pani Jolancie Kot 

z Ośrodka Zdrowia w Oksie za wyczerpujące udzielenie jej odpowiedzi 

natomiast poinformowała iż Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej nie zajmuje się tymi sprawami co potrzeba. Przewodniczący  Rady 

poinformował iż zaprosi Panią Kierownik na Sesje aby udzieliła wyjaśnień na 

pewne sprawy  które nurtują radnych 

- radna z Dębiny Lidia Turek – czy jest już odpowiedź w sprawie reklamacji 

drogi na Dębinie 

- Przewodniczący Rady – apeluje do sołtysów  by przy funduszu sołeckim 

rozsądnie podchodzić do budżetu by kamień był wożony na drogi które 

wymagają remontu 

- sołtys z Błogoszowa Bogusław Warzyński – chodzi o zamontowanie tabliczek 

kierunkowych z numerami domów, zbyt długo ciągnie się sprawa ich 

zamontowania oraz sprawa hydrantu/ chodzi o jego dokręcenie/ 

- sołtys z Pawęzowa Kot Krzysztof – wyrównać drogę równiarką  lub dostarczyć 

kamienia 

Ad.10 

Udzielenie odpowiedzi na interpelacje radnych: 

- radnemu z Oksy – w sprawie skrzyżowania- było spotkanie, z urzędu zostały 

zrealizowane ustalenia i przekazane mapki, trwają ustalenia przez specjalistów, 

jeżeli będą wiadomości w tej sprawie to przekaże radnym 

- radnemu z Zakrzowa – w sprawie elektrośmieci – jest podpisana umowa           

z firmą z Kielc i należy ustalić termin odbioru z Panią Anią Świercz 

- sołtysowi z Lipna – temat ten był sugerowany lecz na tą chwilę brak jest 

odpowiedzi 



- sołtysowi z Tyńca – odnośnie źródełka podjedziemy i ustalimy zakres pracy, 

natomiast odnośnie słupów skierujemy pismo do Zakładu Energetycznego, 

kamień sukcesywnie będzie wożony 

- radnemu Adamczykowi – sala w remizie jest piękna ,wyposażona lecz od 

ustalania miejsca odbywania Sesji jest Przewodniczący Rady  

- sołtysowi z Tyńca – dobrze że się ujawniła pielęgniarka środowiskowa, jest to 

bezpłatna pomoc natomiast w imieniu Pani Kwaterskiej – przeprasza 

- radnej z Węgleszyna –  w sprawie reklamacji odpowiedzi nie było 

- sołtysowi z Błogoszowa – odnośnie tabliczek ponaglimy sprawę 

- sołtysowi z Pawęzowa – droga zostanie wyrównana równiarką 

                                                                            

W związku z wyczerpaniem tematyki Sesji Przewodniczący Rady podziękował 

za udział  w obradach oraz dokonał zamknięcia obrad. 

Protokólant: J. Mróz. 

 

 

 


